

بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ

MUSLIM STUDENTS' SOCIETY OF NIGERIA
EXAM SUCCESS PRAYER (ARABIC/TRANSLITERATION)

1. أَسْتَغْفِرُ اللَّهَ الَّذِي لَا إِلَهَ إِلَّا هُوَ الْحَيُّ الْقَيُّومُ وَأَتُوبُ إِلَيْهِ.

Astaghfirullahal ladhii laa ilaaha illaa HuwalHayyal-Qayyum wa atuubu ilaehi

I seek the forgiveness of Allah, there is no god but he, the ever living, the One Who sustains and protect all that exists, I repent unto Him.

2. لَا إِلَهَ إِلَّا أَنْتَ سُبْحَانَكَ إِنِّي كُنْتُ مِنَ الظَّالِمِينَ. *Laa ilaaha illaa Anta subhanaka inniii kuntu minnaz-Zaalimeen*

There is no God but You, glory is to You. Surely I am among the wrongdoers.

3. اللَّهُمَّ صَلِّ عَلَى مُحَمَّدٍ وَعَلَى آلِ مُحَمَّدٍ كَمَا صَلَّيْتَ عَلَى إِبْرَاهِيمَ وَعَلَى آلِ إِبْرَاهِيمَ إِنَّكَ حَمِيدٌ مَجِيدٌ. اللَّهُمَّ بَارِكْ عَلَى مُحَمَّدٍ وَعَلَى آلِ مُحَمَّدٍ كَمَا بَارَكْتَ عَلَى إِبْرَاهِيمَ وَعَلَى آلِ إِبْرَاهِيمَ إِنَّكَ حَمِيدٌ مَجِيدٌ.

Allahumma salli 'alaa Muhammadin wa 'alaa aali Muhammadin kamaa sallaeta 'alaa Ibrahim wa 'alaa aali Ibrahim, Innaka Hameedun Majeedun. Allahumma baarik 'alaa Muhammadin wa 'alaa aali Muhammadin kamaa baarakta 'ala Ibrahim wa 'alaa aali Ibrahim Innaka Hameedun Majeed.

Oh Allah bestow Your favour on Muhammad and on the family of Muhammad as You have bestowed Your favour on Ibrahim and on the family of Ibrahim, You are full of praise, Most Glorious. Oh Allah! Bless Muhammad and the family of Muhammad as You have blessed Ibrahim and the family of Ibrahim, You are full of praise, Most Glorious.

4. اللَّهُمَّ ذَكِّرْنِي مِنْهُ مَا نَسِيتُ وَعَلِّمْنِي مِنْهُ مَا جَهِلْتُ إِنَّكَ أَنْتَ عَلَّامُ الْغُيُوبِ.

Allahumma dhakkirni minhu maa naseetu wa 'alimni minhu maa jahiltu Innaka Anta 'Allaamul-ghuyyub

O Allah, remind me what I forget from it, and make me to know that which I know not, You are the Knower of the hidden.

5. اللَّهُمَّ يَا مُعَلِّمَ إِبْرَاهِيمَ عَلِّمْنِي وَيَا مُفَهِّمَ سُلَيْمَانَ فَهِّمْنِي.

Allahumma Yaa Mu'allima Ibrahim 'allimni wa Yaa Mufahhima Sulayman fahhimni

Oh Allah! Who bestowed knowledge on Ibrahim make me to know, and Oh Who made Sulayman to understand, make me to understand.

6. سُبْحَانَكَ لَا عِلْمَ لَنَا إِلَّا مَا عَلَّمْتَنَا إِنَّكَ أَنْتَ الْعَلِيمُ الْحَكِيمُ.

Subhaanaka laa 'ilma lanaa illaa maa 'allamtanaa Innaka Antal 'Aleemul Hakeem

Glory to You, we know not, except what you made us to know, You are the All-Knowing and All-Wise.

7. رَبِّ زِدْنِي عِلْمًا. *Robbi zidni 'ilman My Lord, increase me in knowledge*

8. سَنُقْرِئُكَ فَلَا تَنْسَى. *Sanuqriuka falaa tansaa we shall make you to read and shall never forget*

9. اللَّهُمَّ إِنِّي أَسْتَوِدُّكَ مَا حَفِظْتَهُ وَمَا عَلَّمْتَنِيهِ فَرُدَّهُ عَلَيَّ عِنْدَ حَاجَتِي إِلَيْهِ وَلَا تَنْسِنِيهِ يَا رَبَّ الْعَالَمِينَ.

Allahumma inni astaodi'ukamaahafiztuhuwamaa 'alamtaniihifarudahu 'alayaindahaajatiilaehi walaatansaniihii YaaRobbal 'aalameen.

Oh Allah! I keep in Your care what I memorized and what you made taught me, so, return it to me when I need it, do not let me forget it, Oh the Lord of the Worlds.

10. اللَّهُمَّ لَا سَهْلَ إِلَّا مَا جَعَلْتَهُ سَهْلًا وَأَنْتَ تَجْعَلُ الْحَزْنَ إِذَا شِئْتَ سَهْلًا.

Allahummalaasahlanillamaaja'altahusahlanwa Anta taj'alulaznaidhaashi-ta sahlan.

Oh Allah! Nothing is easy except what you make easy, and You make difficulty to become easy when you wish.

11. اللَّهُمَّ عَلِّمْنِي مَا يَنْفَعُنِي وَأَنْفَعُنِي بِمَا عَلَّمْتَنِي وَارْزُقْنِي عِلْمًا.

Allahumma 'allimni maa yanfa'nii wanfa'nii bimaa 'alamtani war-zuqni 'ilman

Oh Allah! Teach me what will benefit me, and benefit me with what you taught me and bestow knowledge upon me.

12. اللَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ عِلْمًا نَافِعًا وَرِزْقًا طَيِّبًا وَعَمَلًا مُتَقَبَّلًا.

Allahumma innii as-aluka 'ilman naafi'an warizqan toyyiban wa 'amalan mutaqqabalan.

Oh Allah! I ask You for a beneficial knowledge, and a pure provision (wealth) and an accepted deed.

13. سورة الفاتحة *SuratulFaatihah*

DA'WAH CAMP: 21st – 25th October, 2016: FEE: ₦1,500 @ AKOKA CENTRAL MOSQUE, AKOKA